

富融銀行開戶推廣「PUBG MOBILE：絕地求生 M」優惠條款與細則（“條款與細則”）

一般條款與細則

1. 推廣期由 2021 年 12 月 24 日起至 2022 年 5 月 31 日止包括首尾兩日，下稱「推廣期」。
2. 以下推廣優惠（「優惠」）只適用於 2021 年 12 月 24 日至 2022 年 5 月 31 日（包括首尾兩日，下稱「開戶期」）首次成功開立富融銀行（「富融銀行」，下稱「本行」）戶口之特選客戶（「特選客戶」），而該戶口需維持正常狀態。
3. 是次為一次性優惠，是次優惠不能轉贈他人或兌換成其他產品。
4. 本行保留對是次優惠的任何調整，收回或取消的權利，亦會不時對此條款與細則作出修訂而毋須事先通知或原因。在推廣期間，特選客戶在申請本行戶口時需遵守這份條款與細則。
5. 如對此優惠的條款及細則或通知有任何爭議，富融銀行將保留最終決定權。
6. 本條款及細則根據香港特別行政區（「香港」）的香港法律管轄和詮釋，如引起任何爭議，或者與其有關之任何爭議均應提交由香港法院處理。
7. 除本優惠條款及細則另有修訂、更改或補充外，本優惠亦須受銀行適用的條款及細則約束，包括但不限於一般賬戶條款及細則及銀行的其他有關條款及細則。
8. 除特選客戶和富融銀行（包括它的繼承人和代理人）外，任何第三方在這合約條款下，一概不能享有或執行合約（第三者權利）條例（第 623 章）賦予的利益。
9. 本條款的中英文版本如有任何歧異或不一致，一概以英文版為準。

優惠包括以下內容：

「PUBG MOBILE：絕地求生 M」（“PUBGM”）推廣優惠

- a. 此推廣優惠只適用於推廣期中首次成功開立本行戶口的特選客戶，而該戶口需維持正常狀態，方可享有此推廣優惠。如果客戶過去一年內曾經銷戶，則無法參加該活動。即使重新成功開戶並填寫專屬邀請碼，也不會獲得獎勵。
- b. 推廣期內，特選客戶須下載富融銀行 App，並在開戶申請時輸入此推廣優惠的專屬邀請碼“PUBGM”。如特選客戶以此專屬邀請碼首次成功開立本行戶口，本行將於 7 個工作日內發送獎賞兌換短訊至特選客戶的登記手提電話號碼，特選客戶之富融銀行賬戶需於發送獎賞兌換短訊時為有效和維持正常狀態。
- c. 用戶收到短信後，只需在 <https://www.midasbuy.com/midasbuy/hk/redeem/pubgm> 輸入兌換碼，即可獲得相應的 1500 UC；
<https://www.pubgmobile.com/act/a20180515iggamepc/> 輸入兌換碼，即可獲得相應的一套風速少女限時 10 天的兌換皮膚。如未開立 PUBGM 賬戶的特選客戶，請先於 App Store 或 Google Play 下載 PUBGM App 以成為 PUBGM 用戶。
- d. 本行通過短信形式分別將 1500 UC 及一套風速少女限時 10 天的兌換皮膚的兌換碼發送至特選客戶的登記手提電話號碼後，特選客戶須負責保管該兌換碼獎賞。如

出現遺失、被盜用，本行對此不承擔任何責任。

- e. 本行所提供的 1500 UC 的兌換碼將於 2022 年 12 月 20 日逾期失效，一套風速少女限時 10 天皮膚的兌換碼將於 2022 年 6 月 30 日逾期失效特選客戶須在此日期之前使用該兌換碼。兌換碼如逾期未使用將自動失效，並不獲補發。數量有限，送完即止。
- f. 如客戶於 2022 年 3 月 28 日或之前透過專屬邀請碼“PUBGM”完成開戶，並已收到 1500 UC 兌換碼，本行將於 2022 年 5 月 31 日或之前發送一套風速少女限時 10 天皮膚兌換碼至特選客戶的登記手提電話號碼。
- g. 本行並非 PUBGM App 的供應商, 對於获取的 PUBG MOBILE 奖励兑换后的使用情况 (包括但不限於相應而生的損失、毀壞或損害)，本行概不承擔任何義務、責任或法律責任。
- h. 除了本協議的條款與細則，PUBGM App 可能會受到其特定的條款與細則約束。如欲瞭解更多信息，請訪問 <https://www.pubgmobile.com/HK/home.shtml>。

Fusion Bank New Account Opening “PlayerUnknown’s Battlegrounds Mobile” Promotion Offer Terms and Conditions (“T&Cs”)

General Terms & Conditions

1. The promotion period is valid from 24 December 2021 to 31 May 2022 (both dates inclusive, hereinafter called the “Promotion Period”).
2. The promotion (“Offer”) is only applicable to selected customers (“Selected Customer(s)”) who successfully opens a valid bank account with Fusion Bank Limited (“Fusion Bank” or the “Bank”) during 24 Dec 2021 to 31 Mar 2022 (both dates inclusive, hereinafter called the “Account Opening Period”) for the first time and such bank account shall remain in normal status.
3. The Offer shall not be renewable. This Offer cannot be transferred to others or converted to other products.
4. The Bank reserves the right to adjust, withdraw or cancel the Offer, and to amend or revise any of these T&Cs from time to time without prior notice and without assigning any reasons whatsoever. The Selected Customers will be subject to these T&Cs in force at the time of applying to the Bank for account opening during the Promotion Period.
5. In case of any ambiguity, doubts or disputes arising out of or under any of these T&Cs or communications, the decision of the Bank is final and conclusive in all circumstances without assigning any reasons whatsoever.
6. These T&Cs are governed in all respects by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region (“Hong Kong”). The parties submit to the jurisdiction of the courts of Hong Kong.
7. The Offer shall be subject to the Bank’s applicable terms and conditions, including the General Terms and Conditions and other related terms and conditions issued by the Bank, save as otherwise amended, revised or supplemented herein.
8. No person other than the Selected Customers and the Bank (including its successors and assigns) will have any rights under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance to enforce or enjoy the benefit of any of the provision of these T&Cs.
9. In the event of any discrepancies or inconsistencies between the English and Chinese versions of these T&Cs, the English version shall prevail.

The Offer includes the following:

PlayerUnknown’s Battlegrounds Mobile (“PUBGM”) Promotion

- a. This promotional offer is only applicable to Selected Customers who successfully opened an account with the Bank for the first time during the promotional period and such bank account shall remain in normal status. If customer has previously closed their Fusion Bank account in the past 1 year, the customer is no longer eligible to participate in this promotion even if customer successfully opens a new Fusion Bank with the exclusive invitation code.

- b. During the Promotion Period, Selected Customer needs to download the Fusion Bank App and enter the exclusive invitation code "PUBGM" of this promotion when opening an account. If Selected Customer successfully opens a Fusion Bank account for the first time using this exclusive invitation code, the Bank will send a SMS notification for reward redemption within 7 working days to the registered mobile number of the Selected Customer. The Fusion Bank account of the Selected Customer should remain valid and maintain in normal status at the time of sending SMS notification for reward redemption by the Bank.
- c. The SMS notification for reward redemption includes a redemption code for 1500 UC reward and special skin 10-days trial, customer can visit <https://www.midasbuy.com/midasbuy/hk/redeem/pubgm> and enter redemption code to redeem 1500 UC reward; visit <https://www.pubgmobile.com/act/a20180515iggamepc/> and enter redemption code to redeem special skin 10-days trial. If Selected Customer has not opened a PUBGM user account yet, please download the PUBGM App from App Store or Google Play in advance to become a PUBGM user.
- d. After the Bank sends the redemption code of the 1500 UC and special skin 10-days trial reward via SMS notification separately to the Selected Customer, the Selected Customer shall be responsible for keeping the redemption code properly. In the event of loss or misappropriation, the Bank shall not bear any responsibility for this.
- e. The 1500 UC redemption code provided by the Bank will be expired on 20 December 2022. The special skin 10-days trial redemption code provided by the Bank will be expired on 30 June 2022. The redemption code will be voided automatically if it is not used by the expiry date and no reissuance of the redemption code will be arranged. The rewards are limited and are only available while stocks last.
- f. The customers who successfully open an account via the exclusive invitation code "PUBGM" on or before 28 March 2022 and have received the 1,500 UC reward redemption code, the Bank will send special skin 10-days trial reward redemption to the customers' registered mobile number on or before 31 May 2022.
- g. Fusion Bank is not the supplier of the PUBGM App. Therefore the Bank will not have or accept any liability, obligation or responsibility whatsoever for the use of PUBGM rewards after finished the redemption (including without limitation consequential loss, destruction or damage).
- h. Apart from the terms and conditions herein, the PUBGM App may be subject to specific terms and conditions. For more information, please visit <https://www.pubgmobile.com/en-US/home.shtml>.